
Kongelundens BfAmøde søndag d. 7. nov.


Min computer har drillet mig, derfor dette sene referat.


Vi var 8 samlet hos Ilona på Frederiksberg.


1. Siden sidst. Vi talte om Jørgen K.´s mail om at skrive til socialdemokratiske kommunalpolitikere 
og fandt, at det var en god idé. At brevstemme var også en idé til at passe på os selv.


2. Kommende aktiviteter. Vi var enige om, at det ikke er tid til at genoptage vores demoer ved 
Rundetårn endnu, men de vil komme igen. D. 9.nov. var der atter krystalnat demonstration på 
Kultorvet. Det blev en fin manifestation, sådan som den plejer at være med gode taler og musik. 
Ulla anbefaler en animationsfilm, som går i Grand, den hedder “Flugt”, den er indstillet til en 
Oscar. Cafegruppen på Sjælsmark vil forsøge at arrangere en bustur med kvinderne, som kommer 
i caféen. Turen skal gå til Helsingør efter kvindernes ønske. Vi låner en lille bus af Røde Kors og en 
af asylbeboerne må og vil gerne være chauffør. Vi vil gerne kunne give kvinderne lidt penge til at 
købe ind i en genbrugs og vi fik lovning på et beløb fra kaffekassen, tak for det.


3. Næste møde. Ulla tilbød at lave en dagsorden og sende den ud til os alle. Mødet vil næste 
gang blive afholdt hos Birgit og Helge (hvis jeg husker ret)


d. 5. dec. kl. 14-15


Kh Alice


